

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

يسر اس ام ان باور القابضة ش.م.ع. (الشركة) إفادة المساهمين الكرام بقائمة المترشحين لعضوية مجلس الادارة مع نبذة تعريفية بالمترشحين . علما بأن إنتخاب وتعيين الأعضاء سيخضع لموافقة الجمعية العامة العادية للمساهمين والجهات الرقابية.

الرقم	اسم المترشح	المؤهلات الأكاديمية والخبرة العملية
1	MAHINDER NATH	باعتباره متخصصاً في مجال الطاقة و يعمل حالياً مع شركة مبادلة للاستثمار، فإن الفاضل / ماهيندر ناث يتمتع بخبرة متنوعة ومتعمقة في مجالات تطوير المشاريع الخضراء والبنية، وتشغيل الأصول وسحب الاستثمارات، والتمويل، وإدارة الأصول، والتعاقد على الهندسة والمشتریات والبناء. وقد أمضى جزءاً كبيراً من خبرته الطويلة في الشرق الأوسط خارج دولة الإمارات العربية المتحدة، حيث عمل على تطوير المشاريع حتى الإغلاق المالي وإدارة الأصول للمشاريع في دول مجلس التعاون الخليجي ومنطقة الشرق الأوسط على نطاق أوسع. قبل انضمامه إلى شركة مبادلة، عمل ماهيندر كمناب للرئيس التنفيذي لشركة ماروبيني الشرق الأوسط وأفريقيا للطاقة المحدودة لمدة عامين ونصف. وقد عمل سابقاً لمدة اثني عشر عاماً مع شركة إنجي في الشرق الأوسط والهند والمملكة المتحدة في تطوير الأعمال وإدارة الأصول وتأسيس الأعمال في الهند ودعم الموافقات الاستثمارية لوحدات أعمال متعددة في إنجي. بصفته مديراً للأصول، حظي ماهيندر بشرف خدمة مجالس إدارة العديد من شركات المشاريع في المنطقة.
2	GEOFFREY WIGNALL	اتخذ السيد جيفري ويغال من سلطنة عمان موطناً له على مدار العشرين عاماً الماضية، حيث يمتلك مجتمعات سياحية متكاملة السكن في مسقط حتى تقاعده، كان المدير العام لشركة الخرسانة الجاهزة مسقط وبريمكس، وهي شركة مشتركة ناجحة في مواد البناء العاملة في السلطنة لأكثر من 40 عاماً. وهو مدير عام ذو خبرة كبيرة، ولديه مسيرة مهنية طويلة وناجحة في العمل في دول مجلس التعاون الخليجي مع شركات مشتركة دولية. عمل مؤخراً لأكثر من 16 عاماً في شراكات مشتركة تمثل لافارج للصناعات، أكبر شركة لمواد البناء في العالم، وظل في طليعة أحدث تقنيات الإدارة وتقييم الأعمال. وهو حاصل على درجة البكالوريوس في الكيمياء من جامعة مانشستر في المملكة المتحدة
3	ماهر احمد عبدالله البحراني	الدكتور ماهر بن أحمد بن عبدالله البحراني، دكتوراة في الإدارة والتنمية (تمويل) بتقدير امتياز مع مرتبة الشرف، جامعة محمد الأول، المغرب. وهو مدير دائرة الشؤون الإدارية والمالية، وزارة التعليم العالي، لديه خبرة أكثر من 28 سنة في الموارد البشرية والشؤون الإدارية والمالية، وكذلك في إعداد الدراسات والسياسات المالية والإدارية والمشاريع، في إعداد الخطط الاستراتيجية والتشغيلية السنوية والخمسية ومتابعة تنفيذها، في إعداد التقارير والدراسات الإدارية والمالية للأعمال المرتبطة، كما لديه خبرة في أنظمة وإجراءات التوظيف وقوانين ولوائح التوظيف، وإعداد الدراسات التخطيطية والمالية والإدارية والمشاريع والموازنات والتحليل المالي، وإعداد دراسة جدوى اقتصادية، وكذلك في إعداد الهياكل التنظيمية والتقسيمات الإدارية.
4	RUBEN DANIEL DA SILVA RAMALHO	يتمتع الفاضل / روبن رامالهو بخبرة تزيد عن 12 عاماً في مجال الاستثمار في البنية التحتية، ويشغل حالياً منصب مدير أول في فريق مبادلة للاستثمار في البنية التحتية والمسؤول عن تحديد مصادر الاستثمارات وتنفيذها وإدارتها في منطقة أوروبا والشرق الأوسط وأفريقيا. قبل انضمامه إلى شركة مبادلة، عمل روبن كمتخصص في استثمارات الاندماج والاستحواذ في شركة برووك فيلد لإدارة الأصول التي تركز في الغالب على مصادر الطاقة المتجددة والطاقة والمرافق في جميع أنحاء أوروبا. وقبل ذلك، كان روبن مستشاراً تجارياً ومؤسساً لوزارة الطاقة في حكومة المملكة المتحدة ومديراً لتطوير الأعمال والاستراتيجية لشركة إنجي في البرتغال/إسبانيا.
5	DAVID JEAN M BEAUFAYS	الفاضل / ديفيد بيوفيز خبير في مشاريع البنية التحتية ويتمتع بخبرة تزيد عن 15 عاماً في بيئة متعددة الثقافات. و يتمتع الفاضل / ديفيد بيوفيز بسجل حافل في إدارة المناقصات التنافسية. وتشمل خبرته إدارة المشاريع ابتداء من إنشاء المشروع إلى التطوير والإغلاق المالي.



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.م) **mcd**

Date: 27/03/2024

List of candidates for membership of the Board of Directors

SMN POWER HOLDING SAOG (the company) is pleased to inform the market and valued shareholders of the list of candidates for membership of the Board of Directors with an introduction to the candidates. Note that the election and appointment of members will be subject to the approval of the ordinary general meeting of shareholders and regulatory authorities.

No	Candidate Name	Experince and Qualification
1	MAHINDER NATH	As a power professional currently working with Mubadala Investment Company, Mr. Mahinder Nath brings a varied and in-depth experience in the fields of green and brown-field project development, operating asset acquisition and divestment, financing, asset management and EPC contracting. A good part of his long experience has been in the Middle East based out of the UAE, project development to the financial close and asset managing the projects, in the GCC and wider Middle East region. Prior to joining Mubadala, Mahinder has worked, as executive Vice President with Marubeni Middle East and Africa Power Limited for two and a half years. He has previously worked for twelve years with Engie in the Middle East, India and the UK in business development, asset management, setting up business in India and supporting investment approvals for multiple business units of Engie. As an asset manager, Mr. Mahinder Nath had the privilege of serving the Boards of various project companies in the region.
2	GEOFFREY WIGNALL	Mr. Geoffrey Wignall has made the Sultanate of Oman his home for the last twenty years, owning an ITC residence in Muscat. Until his retirement, he was General Manager of Readymix Muscat & Premix, a successful JV in building materials operating in the Sultanate for more than 40 Years. He is an extremely experienced GM, with a long and successful career in GCC based employment with international Joint Venture companies. Most recently working for more than 16 years in JV partnerships representing Lafarge Industries, the world's biggest construction materials Company, and has remained at the cutting edge of the latest management and business assessment techniques. He holds a Bachelors Degree in Chemistry from the University of Manchester in UK.
3	ماهر احمد عبدالله البحراني	Dr. Maher bin Ahmed bin Abdullah Al-Bahrani, Doctorate in Management and Development (Finance), Mohammed I University, Morocco. He is Director of the Department of Administrative and Financial Affairs, Ministry of Higher Education, More than 28 years of experience in human resources, administrative and financial affair, Preparing studies, financial and administrative policies, and projects, Preparing annual and five-year strategic and operational plans and following up on their implementation, Preparing administrative and financial reports and studies for related work, Experience in recruitment systems and procedures and employment laws and regulations, Preparing planning, financial and administrative studies, projects, budgets and financial analysis, Preparing an economic feasibility study, Preparing organizational structures and administrative divisions.

4	RUBEN DANIEL DA SILVA RAMALHO	Mr. Ruben Ramalho has over 12 years of investment experience in Infrastructure and is currently a Senior Principal in Mubadala Infrastructure Investment team responsible for sourcing, executing and managing investments in the EMEA region. Prior to joining Mubadala, Mr. Ruben Ramalho worked as an M&A Investment Professional in Brookfield Asset Management predominantly focused on Renewables, Power and Utilities across Europe. Prior to that, he was a Commercial and Corporate Advisor to Department of Energy of the UK Government and a Business Development and Strategy Manager for Engie in Portugal/Spain.
5	DAVID JEAN M BEAUFAYS	Mr. David Beaufays is an infrastructure expert with over fifteen years of demonstrated managerial experience in cross cultural environment. Winning track record in greenfield competitive tenders. Experience ranging from project origination to development and financial close.

